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RG - 0002.P.LVI.2023 
 

P R O T O K Ó Ł  N R  LVI/2023 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 26 października 2023 r. 

 
Punkt 1.  
Otwarcie sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały ws. przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi               
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2024”. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. (dz. 230/2) 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. (dz. 316/20) 
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. określenia wysokości stawek w podatku                                                           
od nieruchomości. 
Punkt 12.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 13. 
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 14. 
Zamknięcie sesji. 
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Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1520 otworzył                       
LVI Sesję Rady Gminy, następnie powitał Radnych, oraz osoby oglądające transmisję 
obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,                  
na sali obrad zasiada 14 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali swoje zawiadomienia                                
o sesji zgodnie z terminem ustawowym. Do porządku obrad zostaną wprowadzone 
dwie autopoprawki:  

1. Autopoprawka: polegająca na usunięciu z punktu 10 uchwały ws. wyrażenia 
zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto nad Wartą kolejnej 
umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą (dz. 316/20)”. 

2. Autopoprawka: polegająca na wprowadzeniu do porządku do punktu                    
10 uchwały ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą (dz. 316/20). 

Wniosek o wprowadzenie autopoprawki polegającej na usunięciu z punktu                      
10 uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą (dz. 316/20), został przyjęty 14 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                  
0 głosów wstrzymujących. 

Wniosek o wprowadzenie autopoprawki polegającej na wprowadzeniu                              
do porządku do punktu 10 uchwały ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą (dz. 316/20) został przyjęty                   
14 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 Porządek obrad wraz z wprowadzonymi autopoprawkami został przyjęty                         
14 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniami imiennymi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                       
i wnioski. 

Pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że protokół z LV Sesji został 
zamieszczony na stronie Urzędu. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Za podjęciem Protokołu opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski informował iż w dniu dzisiejszym przed sesja 
odbyło się wspólne posiedzenie komisji na którym zostały omówione projekty uchwał 
będące w porządku dzisiejszej sesji. Wszystkie komisje zaopiniowały projekty uchwał 
pozytywnie.  
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W międzyczasie pracowała również komisja Skarg, wniosków i petycji, która 
przygotowała na dzisiejszą sesję projekt uchwały ws. rozpatrzenia petycji.  
Przewodniczący dodał że do końca miesiąca października ciąży obowiązek złożenia 
informacji nt. oświadczeń majątkowych. Państwo radni w miesiącu kwietni złożyli 
swoje oświadczenia, po analizie oświadczeń zostały one przesłane do Urzędu 
Skarbowego, do dnia dzisiejszego jeszcze nie przyszły uwagi co do oświadczeń 
Radnych natomiast co do oświadczenia Przewodniczącego Wojewoda nie zgłaszał 
żadnych uwag.   

Radni otrzymali również sprawozdanie z realizacji zadań oświatowych za rok 
szkolny 2022/2023. 

Wpłynęło pismo od Regionalnej izby Obrachunkowej, dotyczące naruszenia 
dyscypliny budżetowej, naruszenie dyscypliny polegało na nieprzekazaniu 
sprawozdania w terminie.                              
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Wójt Gminy Pan Aleksander Podemski informował, iż z bieżących informacji jest 
do przekazania kilka spraw. Wójt informował, że Gmina otrzymała promesę                           
w wysokości 8 milionów złotych z Rządowego Funduszu Polski Ład Program 
inwestycji Strategicznych. W ramach tego programu będzie realizowana inwestycja 
rozbudowy stacji uzdatniania wody w Wolicy Koziej. Natomiast drugie zadanie                     
to rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Klęka.  

Finalizowane są zadania z zakresu funduszy sołeckich dotyczące zakupu 
urządzeń zabawowych w pięciu miejscowościach w Boguszynie, Komorzy, 
Kolniczkach, Kruczynie, Teresie.  

Na stronie Urzędu Gminy jest informacja dotycząca planu budowy do 2026 roku 
szybkiego internetu, przekazuje to Ministerstwo Cyfryzacji. Ministerstwo Cyfryzacji 
przekazało informację, iż Centrum Projektów Polska Cyfrowa (jednostka podległa 
Ministerstwu Cyfryzacji) rozstrzygnęła pierwszy konkurs ze środków Krajowego Planu 
Odbudowy na dofinansowanie budowy sieci dostępu do bardzo szybkiego internetu      
na obszarze obejmującym m.in. teren Gminy Nowe Miasto nad Wartą. Podpisanie 
umowy o dofinansowanie przedsięwzięcia planowane jest w miesiącach październik                
i listopad br. Termin zakończenia projektów wskazano najpóźniej do połowy 2026 roku. 
Ministerstwo podkreśla, że w umowach o dofinansowanie przewidziano mechanizm 
uzupełniania projektów o adresy, które z różnych przyczyn nie znalazły                                       
się na załączonych listach, a są tzw. białymi plamami. Projektodawca zachęca                               
do korzystania ze strony internetowej https://internet.gov.pl, na której na bieżąco 
aktualizowane są informacje o usługach dostępu do internetu możliwych                                 
do świadczenia oraz planowanych do świadczenia - w tym dzięki realizacji projektów 
ze środków KPO - pod dowolnym adresem w Polsce. 

W chwili obecnej jest realizowana zbiórka materiałów zawierających azbest, 
umowa kończy się w październiku.  

Wójt informował iż na stronie urzędu widnieje ogłoszenie z dnia 24 października 
2023 r. o naborze na wolne kierownicze stanowisko urzędnicze - Dyrektor Centrum 
Usług Wspólnych w Nowym Mieście nad Wartą.  

Został złożony wniosek do Narodowego Programu w ramach rozwoju 
czytelnictwa, dotyczy to przebudowy, rozbudowy na potrzeby Biblioteki Publicznej 
Nowe Miasto nad Wartą, pomieszczeń Gminnego Ośrodka Kultury. Dotyczy to przede 
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wszystkim poprawy warunków pracy Biblioteki, zwiększenie powierzchni, organizacja 
barier architektonicznych, łatwiejszy dostęp do pomieszczeń. 

Wójt dziękował wszystkim, którzy pracowali przy wyborach w dniu                             
15 października, nie były to wybory łatwe, było to ogromne wyzwanie, Wójt dziękował 
komisjom, zespołowi, obsłudze informatycznej. Frekwencja sięgnęła ponad 70%,                    
co daje świetny wynik jak na naszą gminę, dlatego też społeczeństwu również należy                        
się podziękowanie.        
 Ponadto pan Wójt informował o ostatnim już etapie, końcowym odbioru nowego 
budynku szkoły w Kolniczkach, potrzebne są już tylko kwestie formalne                                 
do uzupełnienia, aby można z tej szkoły korzystać.  

Jak wspomniał pan Przewodniczący został przekazany dokument dotyczący 
realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2022/2023.  
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały ws. przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                                      
i o wolontariacie na rok 2024”. 

Projekt uchwały odczytał Pan Waldemar Tomaszewski następnie otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LVI/368/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
26 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji. 

Projekt uchwały odczytał Pan Waldemar Tomaszewski następnie otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LVI/369/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
26 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Nowe Miasto nad Wartą. (dz. 230/2) 

Projekt uchwały odczytał Pan Waldemar Tomaszewski następnie otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LVI/370/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
26 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
 



VIII Kadencja Rady Gminy Nowe Miasto n. W.  Strona 5 
 

Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. (dz. 316/20) 

Projekt uchwały odczytał Pan Waldemar Tomaszewski następnie otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 13 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
1 głos wstrzymujący. 

 Uchwała Nr LVI/371/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
26 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11) Przyjęcie uchwały ws. określenia wysokości stawek w podatku                                                           
od nieruchomości. 

Projekt uchwały odczytał Pan Waldemar Tomaszewski następnie otworzył 
dyskusję. Przed podjęciem uchwały Przewodniczący poinformował, że zostanie 
wprowadzona autopoprawka do uchwały polegająca na wprowadzeniu zmian                           
w §2 uchwały: 
„Traci moc, uchwała Nr XLVII/312/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 
24 listopada 2022r. w sprawie określenia wysokości stawek w podatku                                     
od nieruchomości (Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2022r. poz. 8645)”;  
winno być: 
 „Traci moc, uchwała Nr XLVII/313/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia 
24 listopada 2022r. w sprawie określenia wysokości stawek w podatku                                     
od nieruchomości (Dz. Urz. Woj. Wielkopolskiego z 2022r. poz. 8646)  

Za wprowadzeniem autopoprawki do projektu uchwały opowiedziało                                
się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Za podjęciem uchwały z wprowadzoną autopoprawką opowiedziało                                    
się 14 Radnych, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr LVI/372/2023 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                     
26 października 2023 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

Ad 12) Interpelacje Radnych. 
Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                                         

z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 13) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Pan Aleksander Podemski witał w gronie Sołtysów nową panią Sołtys 
miejscowości Chromiec panią Lidię Szymańską. Pani Lidia jest córką nieżyjącego 
już pana Mirka Ratajczaka wieloletniego Radnego naszej Gminy. 

➢ Radny Wincenty Pawelczyk informował, że w związku z przekroczeniem 
frekwencji 70% na wyborach obiecane były nagrody, Radny pytał czy już coś                
w tej sprawie wiadomo. 

Wójt informował, że zgodnie z informacjami prasowymi została 
ustanowiona nagroda dla gmin, które przekroczą 60% frekwencji, nasza 
gmina przekroczyła 70%.  
Pan Wiesław Schreiber Zastępca Wójta informował, iż ta gmina                            
w powiecie która uzyska najwyższy poziom frekwencji, ma szansę 
otrzymać  milion złotych na modernizacje remiz. Następnie można 
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uzyskać milion na budżet obywatelski, nasza gmina najwyższej frekwencji 
nie miała. Jest jeszcze jedna opcja dla gmin, które uzyskały frekwencje 
powyżej 60%, mogą otrzymać nagrodę w wysokości 250 tys. zł dla klubów 
sportowych, oraz 250 tys. dla kół gospodyń wiejskich- na to rozdanie się 
kwalifikujemy. Informacja na ten temat była jednak bardzo ogólna, cały 
konkurs ogłaszał i nadzorowało Ministerstwo Rolnictwa (…) na razie nie 
ma szczegółowych informacji w tym zakresie (…).  

➢ Radny Marek Banaszak pytał Wójta czy jest możliwość aby autobus 
przejeżdżający przez Kruczyn zatrzymywał się na krzyżówce Kruczyn- 
Kruczynek-Skoraczew.  

Wójt mówił, że jest w tym miejscu oznakowany przystanek, jest to droga 
powiatowa, po aktualizacji uzgodnień dotyczących przystanków będzie 
wiadomo jakie są tam nieścisłości (…).  

➢ Radna Zofia Kędziora pytała, czy po unormowaniu pogody będą równane 
drogi, gdyż gminne drogi są bardzo powybijane.  

Wójt informował Radną, że tam gdzie będzie trudna sytuacja to będzie 
równane, gdyż to już nie jest pora na równanie dróg.  

➢ Radny Leszek Zacharyasz pytał czy Wójt ma wiedzę kto kupił pałac                             
w Boguszynie.  

Wójt odpowiedział, że lokalny mieszkaniec.   
 
Ad 14) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1600 Przewodniczący zamknął LV Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                     /-/Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


